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Protokół nr 21/2003 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 06.03.2003 r. 

 

Obecni - wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Witold Piórkowski 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja Komendant Powiatowego Policji dotycząca ewentualnej koncepcji utworzenia na 

terenie powiatu lęborskiego posterunków policji w miejsce obecnie funkcjonujących 

Rewirów Dzielnicowych  

2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych na temat realizacji remontów dróg                  

w ramach zaciągniętego kredytu w tym drogi Nowęcin – Szczenurze realizowanej                       

z udziałem środków unijnych.  

3. Omówienie przez Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Lęborku 

planu finansowego na 2003 rok. 

4. Wnioski i opinie komisji Rady Powiatu oraz informacja realizacji uchwał Rady Powiatu. 

5. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 19 i 20/2003. 

 

Ad 1) 

 

Komendant Powiatowej Policji w Lęborku p. Kazimierz Rojek poinformował, że utworzenie na 

terenie powiatu lęborskiego posterunków policji w miejsce obecnie funkcjonujących Rewirów 

Dzielnicowych jest na dzień dzisiejszy niepożądane. Biorąc pod uwagę mapę przestępczości dla 

powiatu trzeba stwierdzić, że 70 % przestępstw odnotowuje się w Lęborku, dlatego zasadnym 

jest koncentrowanie największych sił policyjnych w Lęborku.  

Możliwość utworzenia posterunków policji w gminach poza Lęborkiem Komendant upatruje        

w deklaracji Komendanta Wojewódzkiego dotyczącej przekazania około  130 stanowisk 

etatowych do komend powiatowych i miejskich. W związku z tym wystąpiono       o przydział: 

- po 1 etacie dzielnicowego – detektywa do rewiru dzielnicowych w Cewicach i Nowej Wsi 

Lęborskiej, zagwarantowałoby to minimum (5 osób) potrzebne do ewentualnego utworzenia 

posterunku policji ze służbą kryminalną i służbą prewencji, 

- 1 etatu starszego policjanta do służby ruchu drogowego – referat ten liczy obecnie 9 

policjantów, a służby pełnione są parami, 

- 9 policjantów do Komisariatu Policji w Łebie, który na podstawie zarządzenia nr 25 

Komendanta Głównego Policji w sprawie struktury i organizacji Komend Komisariatów 

Policji zagrożony jest likwidacją jako nie spełniający normatywu etatowego (liczy 16 osób 

przy normatywie 25), 

- ok. 4 etatów do ogniwa patrolu interwencyjnego w związku ze zmianą systemu służby z 12 

na 8 godzinne zmiany, 

- 1 stanowisko do organizacji służby sekcji prewencji, 

- 2 stanowiska do służby kryminalnej. 
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Komendant poinformował, że przydzielanie przyznanych etatów nastąpi na podstawie decyzji 

Komendanta Wojewódzkiego Policji uwzględniającej o przesunięcia policjantów służących 

powyżej 3 lat w likwidowanych oddziałach prewencji pochodzących z miejscowości gdzie są 

komendy powiatowe do tych komend.  

Zarząd postanowił wesprzeć działania Komendanta – wystąpić wspólnie z Komisją        

ds. Bezpieczeństwa, Transportu i Drogownictwa do Komendy Wojewódzkiej o przydział 

powyższych etatów. 

 

Ponadto Komendant Powiatowy Policji w związku z zainteresowaniem Zarządu, co do działań  

na terenie powiatu Policji zobowiązał się do składania co kwartalnych sprawozdań (danych 

statystycznych) do 15 dnia po upływie każdego kwartału.  

 

Ad 2) 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Tadeusz Ejsmont poinformował, że w związku                

z realizacją – w ramach zaciągniętego kredytu na remont dróg – remontu drogi Nowęcin – 

Szczenurze z udziałem środków Sapardu pojawił się problem zabezpieczenia środków 

finansowych w części  dotyczącej promesy sapardowskiej na zwrot 50 % poniesionych kosztów 

tego remontu.  

Dyrektor ZDP poinformował, że w dniu 23 października 2002 roku podpisano umowy                   

z wyłonionymi w przetargu wykonawcami z terminem realizacji do czerwca 2003 roku na 

wykonanie : 

- odnowy dróg bitumicznych, na kwotę 1.200.000 zł 

- remontu drogi Redkowice – granica województwa – 100.000 zł, 

- przepustów – 80.000 zł 

- wspólnie z gminami remontu chodników – 60.000 zł, 

- remont poboczy – 50.000 zł. 

Na dzień dzisiejszy Zarząd Dróg Powiatowych dysponuje rezerwą w wysokości 100.000 zł,                  

i kwotą 450.000 zł przeznaczoną na remont drogi Nowęcin – Szczenurze stanowiącą 50 % 

inwestycji. 

Przetarg na remont przedmiotowej drogi został wyznaczony na dzień 25 marca b.r., termin 

podpisania umowy z wykonawcą przewidziano ok. 20 kwietnia 2003 roku, po czym dopiero 

może nastąpić podpisanie umowy o pomoc finansową między Powiatem Lęborskim                       

a Sapardem. W momencie ogłoszenia przetargu powiat powinien mieć zabezpieczone środki na 

całość inwestycji tj. kwotę 1.230.957,60 zł. Po podpisaniu umowy z Sapardem 50% kosztów 

inwestycji zastąpią środki sapardowskie.  

Zarząd w związku z zaistniałą sytuacją postanowił na zabezpieczenie realizacji 

inwestycji – na wniosek dyrektora – zdjąć wolne środki finansowe w wysokości 630.957,60 zł  

z budżetu Zarządu Dróg Powiatowych a pozostałą kwotę 600.000 zł zabezpieczyć w formie 

kredytu inwestycyjnego – do czasu podpisania umowy z Sapardem. Zarząd zobowiązał 

Skarbnika Powiatu do sporządzenia autopoprawki do budżetu powiatu na rok 2003 w tej 

sprawie.  

 

Zarząd wobec rosnącego kursu EURO rozważał możliwość natychmiastowego wykorzystania 

całości kredytu na modernizację i remont dróg powiatowych i zdeponowania na lokatach 3 

miesięcznych złotówkowych. Celem tej operacji byłoby uzyskanie dochodu na różnicy kursu 

walutowego EURO w stosunku do złotego. 
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Zarząd zobowiązał Skarbnika Powiatu do rozpoznania takiej możliwości. 

 

Ad 3) 

 

Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Lęborku p. Feliks Sitterle             

nawiązując do planu finansowego szkoły na 2003 rok poinformował, że przyznane środki 

finansowe wystarczą jedynie na pokrycie płac w jednostce. Największy niepokój budzi brak 

środków na media na kwotę około 70 tys. zł (częściowe pokrycie tych kosztów mogą rozwiązać 

środki pozyskane z organizacji na terenie SOSW obozów językowych               w sezonie 

letnim). Dodatkowym elementem podwyższającym koszty utrzymania obiektów SOSW jest 

nałożony Rozporządzeniem Ministra Edukacji obowiązek utrzymania sal lekcyjnych w 

temperaturze nie niższej niż 18
o
C – co zdaniem Dyrektora w okresie zimowym będzie trudne 

do wykonania w pomieszczeniach szczytowych budynku szkolnego. 

W odniesieniu do zapytania Zarządu o szacowane możliwości obniżenia kosztów utrzymania 

SOSW (głównie internatu) Dyrektor zauważył, że ewentualnych oszczędności trzeba szukać         

w redukcji zatrudnienia, zwiększenia do maksymalnej ilości wychowanków w oddziałach, co 

spowoduje m.in. zmniejszenie ich w internacie z 5 grup na 4, ograniczeniu długości pobytu 

wychowanków w internacie do poziomu 5 dni i ewentualnie w likwidacji połówek etatów 

pomocy nauczycieli ds. higienicznych na dyżurach nocnych.  

Dyrektor zobowiązał się do przygotowania wspólnie z zespołem kierowniczym szkoły 

szczegółowej kalkulacji zmierzającej do zmniejszenia kosztów utrzymania Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego. 

Zarząd przychylił się do propozycji dodatkowo postanawiając powołać zespół do wspólnej 

analizy opracowania w składzie: 

- Ryszard Wenta – Wicestarosta, 

- Tomasz Tutak – Członek Zarządu, 

- Iwona Ramczyk – p.o. Kierownik Wydziału OKZ. 

 

Ad 4)  

 

Zarząd rozpatrzył wnioski i opinie Komisji Rady Powiatu przedstawione przez Inspektora           

p. Beatę Młynarczyk. 

 

1) Opinie do projektów uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie:  

- ustalenia wysokości opłat za usługi świadczone w sezonowych szkolnych schroniskach 

młodzieżowych Komisji ds. Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Komisji Budżetu, 

Gospodarki i Integracji Europejskiej - pozytywne, 

- trybu rozliczania i udzielania dotacji z budżetu Powiatu Lęborskiego dla niepublicznych 

szkół oraz niepublicznych placówek Komisji ds. Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki oraz 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej - pozytywne, 

 Komisje zwracają jednak uwagę, aby wprowadzić do trybu postępowania o udzielenie 

dotacji (załącznik nr 1 do uchwały) oraz do umowy zawieranej między Powiatem 

Lęborskim (załącznik nr 2 do uchwały) zapis warunkujący podwyższenie miesięcznej 

dotacji, gdy zwiększy się liczba słuchaczy ponad stan wskazany 30 września roku 

poprzedzającego, dopiero po uzyskaniu dodatkowych środków z MEN i S w Warszawie. 
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Zarząd przychylił się do propozycji Komisji postanawiając dokonać postulowanych 

zmian – zobowiązuje się Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej               

i Zdrowia do przygotowania w tej sprawie autopoprawki do uchwały. 

/5 głosów za/ 

- przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Lęborku na rok 2003 - opinie Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej oraz Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa pozytywne, 

 

2) Wniosek Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej z dnia 04.03.2003 r.: 

- o rozważenie przez Zarząd Powiatu w projekcie uchwały Rady Powiatu Lęborskiego            

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługi świadczone w sezonowych szkolnych 

schroniskach młodzieżowych utrzymania opłat za te usługi na dotychczasowym poziomie. 

 Zarząd z uwagi, iż zapowiedź podwyższonych cen opłat nie wpłynęły negatywnie na 

zainteresowanie noclegami w schronisku w bieżącym roku, a uczniowie                                 

w zorganizowanych grupach posiadają 50 % zniżkę na usługi świadczone przez schronisko 

postanowił utrzymać swoją decyzję w tej sprawie podtrzymując uchwałę w niezmienionej 

treści. 

/5 głosów za/ 

 

3) Wnioski Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa z dnia 05.03.2003 r.: 

- aby przy przygotowaniu projektu uchwały w sprawie przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lęborku na rok 

2004 przyjąć harmonogram działań Zarządu i Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

umożliwiający przedłożenie projektu Radzie Powiatu do zatwierdzenia w ustawowym 

terminie do 15 stycznia, 

- o wystąpienie do Wójta Gminy Nowa Wieś Lęborska o zapewnienie możliwości 

swobodnego przejścia wzdłuż linii brzegowej rz. Łeby w m. Chocielewko i m. Wilkowo, 

- o wystąpienie do inspektora rybołówstwa w Łebie o zlikwidowanie powszechnej praktyki 

stawiania sieci w morzu w sposób sprzeczny z przepisami tj. niemal do samej linii 

brzegowej, 

- o przeprowadzenie kontroli przez lekarza weterynarii stanu zdrowotnego ryb 

łososiowatych i bytujących w osadniku oczyszczalni ścieków w Cewicach oraz 

przeprowadzenie badania pozwalającego określić ewentualne zagrożenie dla ryb dziko 

żyjących i hodowli ryb łososiowatych, 

- o sprawdzenie na jakiej podstawie dokonano zarybienia osadnika oczyszczalni ścieków           

w Cewicach, 

- o wystąpienie do Wójta Gminy Nowa Wieś Lęborska o spowodowanie bezzwłocznego 

przywrócenia do stanu pierwotnego działki nr 3 obręb Kębłowo w Mostach poprzez 

wywiezienie na koszt gminy zgromadzonych tam odpadów śmieci na wysypisko śmieci        

i obciążenie kosztami właściciela, 

- o nieprzedłużanie na kolejny okres legitymacji strażników Społecznej Straży rybackiej 

wystawionych rybakom Spólki Rybackiej „Sandacz” w Łebie.        

     Zarząd wnioski skierował do Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska w celu 

realizacji. 

 

 

 



 5 

4) Wniosek Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej z dnia 11.02.2003 r.: 

- o zwrócenie się do kierownika Powiatowego Urzędu Pracy o udzielenie informacji na temat 

możliwości skierowania jednego z bezrobotnych nauczycieli na kurs nauki języka Breila 

lub tyflopedagogiki dla osób niewidomych.  

Zarząd wniosek skierował do Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w celu 

przygotowania wystąpienia. 

 

Inspektor Biura Rady Powiatu p. Beata Młynarczyk przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                  

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wstąpienia na miejsce radnego Rady 

Powiatu Lęborskiego kandydata z tej samej listy. 

3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego o zmianie uchwały nr II/13/02 Rady Powiatu 

Lęborskiego w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Powiatu 

Lęborskiego. 

Zarząd nie wniósł uwag do projektów uchwał. 

/5 głosów za/ 

 

Ad 5) 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił: 

 

1) wniosek z dnia 27.01.2003 r. Urzędu Gminy w Cewicach o dofinansowanie w kwocie 10.800 

zł z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zakupu koszy do 

gromadzenia odpadów w gospodarstwach wiejskich oraz 3 kompletów pojemników na szkło 

i plastyk do segregacji odpadów w miejscowościach Popowo, Okalice i Dziechno. 

Zarząd w chwili obecnej nie uwzględnił wniosku. Przyznane do tej pory z funduszu 

dofinansowania (ujęte w projekcie uchwały Rady Powiatu w tej sprawie) odnoszą się do 

inwestycji międzygminnych, a nie poszczególnych gmin. Zarząd postanowił, iż do sprawy 

powróci po rozliczeniu planowanych wydatków, licząc na zwiększenie się rezerwy funduszu. 

Wniosek należy rozpatrzyć kompleksowo na tle wniosków również innych gmin. 

 

P.o. Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia p. Iwona Samczyk 

przedstawiła: 

 

1. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych p. Teresy Ossowskiej - 

Szarej o zmianę kierunku kształcenia w Liceum Ekonomicznym na podbudowie zasadniczej 

szkoły zawodowej o zawodzie technik administracji. Z uwagi iż nie może prowadzić 

kształcenia na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej wnosi o zmianę tej szkoły na II 

oddział szkoły policealnej. Pozostałe przyjęte przez Zarząd warunki naboru pozostają bez 

zmian. 

Zarząd przychyla się do wniosku opiniując pozytywnie zmianę. 

/5 głosów za/  
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2. wniosek p. Mirosława Naczka Dyrektora Szkoły Podstawowej w Maszewie                            

o dofinansowanie budowy kortów tenisowych w szkole w ramach projektu Urzędu 

Marszałkowskiego  pn. „Sport po 16:00”. W 2002 roku dyrektor szkoły wykonał już prace 

na tej inwestycji na kwotę 85.000 zł, aby zakończyć kolejny etap w 2003 roku potrzebne są 

fundusze w kwocie 60.000 zł. 

Zarząd – pomimo iż pochwala konsekwentne działania dyrektora gminnej szkoły –            

z uwagi na brak środków finansowych, mając na uwadze jako priorytet inwestycje 

remontowe           w szkołach i placówkach oświatowych należących do powiatu nie 

uwzględnił wniosku. 

/5 głosów za/ 

 

3. informację p. Teresy Ossowskiej – Szarej Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno - 

Handlowych w Lęborku o przekazaniu w formie darowizny na rzecz Szkoły Podstawowej       

w Szczenurzy wyeksploatowanego sprzętu komputerowego i telewizora do szkolnej 

świetlicy dla uczniów klas I-III . Na podstawie przeprowadzonej ekspertyzy orzeczono iż  

komputery nie nadają się do celów dydaktycznych. 

 

4. informacja p. Witolda Namyślaka Burmistrza Miasta Lęborka o planowanym 

dofinansowaniu zakupu zestawu do wideoendoskopi w kwocie 50.000 zł dla SPS ZOZ          

w Lęborku. Środki te zostaną uruchomione w II półroczu b.r.  

 

Skarbnik Powiatu p. Krystyna Bronk przedstawiła : 

 

1) wniosek Samodzielnego Publicznego Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej                 

w Lęborku o wsparcie finansowe na zakup zestawu do wideoendoskopii, gastroskopu itd. na 

łączną  kwotę 308.700 zł. Konieczność realizacji tego zakupu w bieżącym roku wynika ze 

znacznego zużycia posiadanego sprzętu, który wykonał ilości badań przekraczające 

kilkakrotnie przewidziane przez producenta, a stopień ich zużycia wiąże się z częstymi, 

kosztownymi naprawami oraz nie gwarantuje wysokiej jakości badań.  

 Zarząd w chwili obecnej, z uwagi na brak środków finansowych, nie może przychylić 

się do wniosku. W chwili pojawienia się w trakcie roku dodatkowych, środków sprawa 

zostanie ponownie rozpatrzona. 

/4 głosy za, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

      

2) wniosek Specjalistycznego Ośrodka Diagnozy i Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży z wadą 

słuchu Polskiego Związku Głuchych w Słupsku prowadzący diagnozowanie i rehabilitację 

m.in. dzieci z gmin powiatu lęborskiego o jednorazowe dofinansowanie w kwocie 4.000 zł 

kosztów opłacenia specjalistów prowadzących zajęcia z dziećmi. 

 Zarząd w związku z brakiem środków finansowych powróci do sprawy w chwili 

pojawienia się możliwości wsparcia finansowego.  

/5 głosów za/ 

 

3) treść protokołu Regionalnej Izby Obrachunkowej Samodzielnego Gdańsku z kontroli 

Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – załącznik nr 1. 
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4) w związku z zakończeniem z dniem 14 kwietnia b.r. czasu obowiązywania umowy na 

prowadzenie rachunku bieżącego Starostwa Powiatowego przez Big Bank poruszyła problem 

wszczęcia procedury przetargowej na to zadanie. 

 Zarząd upoważnił Skarbnika do przygotowania Specyfikacji Istotnych Warunków 

Zamówienia obejmującej przetarg na obsługę rachunku bieżącego Starostwa Powiatowego 

łącznie z jednostkami budżetowymi powiatu, co zwiększy możliwość negocjacji warunków 

umowy w ramach obsługi budżetu. 

 

Ad 6) 

 

Wicestarosta Ryszard Wenta przedstawił: 

 

1) wniosek o dokonanie zmiany źródła sfinansowanie planowanej inwestycji remontu elewacji 

na budynku starostwa powiatowego z subwencji drogowej na z dochodów własnych 

powiatu, a kwotę tej subwencji drogowej przeznaczyć na sfinansowanie oświaty. 

 

2) propozycję nadania orderów i krzyży państwowych dyrektorom i kierownikom jednostek 

Powiatu Lęborskiego. 

Zarząd biorąc pod uwagę osiągnięcia zawodowe i posiadane odznaczenia postanowił 

wystąpić do Kuratorium Oświaty w Gdańsku z wnioskiem o przyznanie orderów niżej 

wymienionym: 

 Andrzejowi Sapińskiemu – Dyrektorowi SPS ZOZ w Lęborku – Srebrny Krzyż Zasługi, 

 Elżbiecie Kowalczyk – Dyrektorowi Domu Dziecka nr 2 w Lęborku – Srebrny Krzyż 

Zasługi, 

 Elżbiecie Kolator - Awchimieni – Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej nr 1                   

w Lęborku – Srebrny Krzyż Zasługi, 

 Zofii Mościckiej – Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej nr 2 w Lęborku – Srebrny 

Krzyż Zasługi, 

 Zdzisławowi Kordzie – Kierownikowi PCPR w Lęborku – Złoty Krzyż Zasługi, 

 Wiesławowi Losiak  – Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii – Złoty Krzyż Zasługi. 

/5 głosów za/ 

 

3) informację Zarządu Województwa Pomorskiego o braku możliwości przekazania 

nieruchomości położonej w Lęborku przy Al. Wolności 26 stanowiącej własność 

Województwa Pomorskiego. Uchwałą z dnia 17 czerwca 2002 roku Sejmik Województwa 

Pomorskiego wyraził zgodę na sprzedaż niniejszej nieruchomości w formie przetargu 

ustnego nieograniczonego – uruchomiono już procedurę przetargową zmierzającą do 

sprzedaży tej nieruchomości. 

  

4) poinformował, że w wyniku konkursu Komisja proponuje na stanowisko kierownika 

wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia Panią Małgorzatę Bresler. Oferty 

na to stanowisko złożyło 5 kandydatów, z czego 2 nie spełniało wymaganych kwalifikacji. 

W wyniku przeprowadzonych rozmów z kandydatami Komisja uznała, że p. Bresler 

wykazała się najlepszą wiedzą problematyki oświaty w powiecie lęborskim. 

Zarząd nie zgłosił uwag do przedmiotowej kandydatury. 
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5) informację o napięciu między pomorskimi szpitalami publicznymi a Pomorską Regionalną 

Kasą Chorych, dotyczącą nie podpisała umów na świadczenie podstawowych usług                    

z publicznymi zakładami prowadzonymi przez marszałka i powiaty. Powyższe działanie 

wynika z faktu, iż kasa chorych proponuje w stosunku do roku ubiegłego kontrakty o 15 – 20 

% niższe. Zapis w dotychczasowych umowach daje szpitalom - w przypadku nie podpisania 

nowej umowy przez strony do końca listopada roku je poprzedzającego – możliwość 

współpracy na podstawie dotychczasowej umowy.  

Kasa Chorych w związku z powyższym podjęła działania zmierzające do wypowiedzenia 

szpitalom dotychczasowych umów ze skutkiem na koniec maja b.r.  

6) poinformował, że p. Stefan Petk – Inwestor zastępczy inwestycji pn. „Remont dachu na 

budynku Starostwa Powiatowego” wystąpił o zapłatę za nadzór robotami dodatkowymi w 

kwocie 500 zł.  

 

7) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

na okres powyżej 3 lat nieruchomości gruntowych w Małoszycach. 

  Zarząd ze względu na zwiększone zainteresowanie oferentów zakupem tych 

nieruchomości postanowił zmienić swoją decyzję z dnia 20.02.2003 r przeznaczając ją do 

sprzedaży w formie przetargowej. Zarząd podjął uchwałę uwzględniającą powyższą zmianę   

i skierował do Rady Powiatu w celu rozpatrzenia i uchwalenia. 

/5 głosów za/ 

 

Starosta Witold Piórkowski przekazał członkom Zarządu do zapoznania się: 

1. Stanowisko V Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich dotyczące samorządu 

powiatowego na progu II kadencji – załącznik nr 2 . 

2. Stanowisko V Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich dotyczące likwidacji 

kolejowych połączeń lokalnych – załącznik nr 3.  

 

Ad 7) 

 

Protokoły nr 19/2003 z dnia 20 lutego 2003 r. i 20/2003 z dnia 25 lutego 2003 r.  – zostały 

przyjęte jednomyślnie 5 głosami za. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Marzena Klinkosz 


